
 

 

 

 

 

Protokoll årsmöte 27 oktober 2020 
 

  



Närvarande på mötet: Göran Ericsson, Christer Jormesäter, Kerstin Johansson, Tommy Larsson, Jonas 

Stenholm P09, Per-Martin Lejroth, Mats Nyman och Victoria Lindblom. 

 

1. Dagordningen visades ut och mötet öppnades. 

2. Göran Ericsson valdes till mötets ordförande. Victoria Lindblom valdes till mötets sekreterare. 

3. Till protokolljusterare och rösträknare valdes Mats Nyman och Per-Martin Lejroth. 

4. Klart.  

5. Ja. Mötet utlystes 19 dagar i förväg i vår gemensamma kalender och på alla lagsidor samt att det 

samtidigt skickades inbjudan ut via nyhetsfunktionen på Klubbsidan. 

6. Verksamhetsberättelsen delades ut på mötet och alla fick läsa igenom den. Den läggs efter mötet 

upp på Klubbsidan under medlemsdokument.  

7. Årsredovisningen delades ut på mötet och alla fick läsa igenom den. Corona har inte påverkat oss 

nämnvärt. Några få seniormatcher försvann. LOK-stödet gick upp då många ungdomslag fortsatte 

träna och några ganska långt in på sommaren. 

8. Revisorn har inga synpunkter utan allt är godkänt. Mötet ger godkänt. 

9. Ansvarsfrihet gavs till ordförande och kassör.  

10. Mötet godkänner en ökning på 50 kr av medlemsavgiften till 450 kr enskild och 650 kr per familj. 

11. Verksamhetsplanen delades ut på mötet och alla fick läsa igenom den. Mötet godkände den. Den 

läggs efter mötet upp på Klubbsidan under medlemsdokument. 

Det är ett stort behov av fler i föreningen. Framför allt en Valberedning. Inom P08, P10 och F10 

borde det finnas föräldrar då dessa lag har kommit igång och är inne i föreningen sen några år 

tillbaka. Nästa ledarmöte – komma ut till varje lag och berätta. 

12. Motion – namnändring. Vi bordlägger ärendet till nästa styrelsemöte och kollar stadgarna. Under 

mötet var feedbacken att man är positivt inställd. 

13. Val till olika poster: 

• Val av ordförande - Göran Ericsson 1 år 

• Val av sekreterare - Victoria Lindblom 1 år 

• Val av kassör - Kerstin Johansson 1 år 

• Val av ledamöter - Christer Jormesäter, Angelica Grönberg, Mats Nyman, Per-Martin 

Lejroth och Daniel Svensson. 

• Val av revisor och suppleant - Eva Nilsson revisor, Kent Svanström suppleant 

• Valberedning - kan ej tillsättas i dagsläget. 

14. Övriga frågor. Det informerades om Restaurangchansen, Solidsport och OKQ8. 

15. Ordförande avslutade mötet. 


